

"Quality Food Scheme 2025"/"Quality Food Scheme Plus 2025"/"Quality Food Scheme ESG 2025" Application Form 「優質食品計劃 2025」 / 「優質食品計劃+ 2025」 / 「優質食品計劃 ESG 2025」 報名表格

Company/ Organisation Name (English) 公司/機構名稱 (英文)			
Company/ Organisation Name (Chinese) 公司/機構名稱(中文)			
Office Address 公司地址			
Name and Title of Contact Person 聯絡人姓名及職銜			
Tel 聯絡電話 / Fax 傳真			
Email 電郵			
Nature of Business 業務性質			
Products/ Services Offered 所提供的產品/服務類別			
Participating Name (Brand Name/Company Name) 參與計劃的品牌或公司名稱			
Year(s) of Operation in Hong Kong/ Macao 在香港/澳門的營運年期			
Application for 參加計劃 *(Please tick the appropriate box 請在適當空格加✓)	<input type="checkbox"/> "Quality Food Scheme 2025" 「優質食品計 2025」	<input type="checkbox"/> "Quality Food Scheme Plus 2025" 「優質食品計劃+ 2025」	<input type="checkbox"/> "Quality Food Scheme ESG 2025" 「優質食品計劃 ESG 2025」

本公司透過以下途徑得知此項計劃 Our company comes to know this Scheme through the following channel(s):

- 報章或刊物 Newspaper or Publication: (請註明 please specify) _____
- 傳單張 Leaflet 講座 Seminar 電郵推廣 eDM Promotion 網站 Website: (請註明 please specify) _____

支持機構 Supporting Organisations:

- 香港工業總會 FHKI 香港食品委員會 HKFC 香港物流協會 HKLA 國際食品安全協會 IFSA 香港物資採購與供銷學會 IPSHK
- 其他 Others (請註明 please specify) _____

Application Fee 報名費用

The fee for "Quality Food Scheme 2025" application is **HK\$16,000**, the fee for "Quality Food Scheme Plus 2025" application is **HK\$24,000** and the fee for "Quality Food Scheme ESG 2025" application is **HK\$8,000**. Fees should be paid by crossed cheque made payable to "GS1 Hong Kong Limited", and post to GS1 Hong Kong - 22/F, OTB Building, 160 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong within 7 days after form submission. Please write down the name of the participating company, contact person and telephone number at the back of the cheque with attention to "Quality Food Scheme 2025" / "Quality Food Scheme Plus 2025" / "Quality Food Scheme ESG 2025". Submission deadline is on **31 May, 2025**. (For application sent by post, the postal chop date will be regarded as the application date).

每份申請「優質食品計劃 2025」的報名費用為港幣一萬六千元正，每份申請「優質食品計劃+ 2025」的報名費用為港幣二萬四千元正，而每份申請「優質食品計劃 ESG 2025」的報名費用為港幣八千元正。請於遞交報名表後七日內以劃線支票繳付，支票抬頭請註明「GS1 Hong Kong Limited」，郵遞至香港灣仔告士打道160號海外信託銀行大廈22樓 GS1 Hong Kong。支票背面請列明參加企業名稱、聯絡人姓名及電話，並註明「優質食品計劃 2025」/「優質食品計劃+ 2025」/「優質食品計劃 ESG 2025」。報名截止日期為 2025 年 5 月 31 日（郵遞申請以郵戳日期為準）。

Declaration 聲明

- *I / We would like to participate in the "Quality Food Scheme 2025" / "Quality Food Scheme Plus 2025" / "Quality Food Scheme ESG 2025" (hereinafter known as "the Scheme") in the name of the aforesaid brand name / company name.
本人 / 我們會以上述填寫的品牌 / 公司名稱為參加「優質食品計劃 2025」/「優質食品計劃+ 2025」/「優質食品計劃 ESG 2025」（下稱「此計劃」）的單位。
- *I / We hereby declare that our company / organisation (the Applicant) is the legal owner of the aforesaid brand / the authorised distributor or agent of the legal owner of the aforesaid brand and has obtained consent of the legal owner of the aforesaid brand to participate in the Scheme.
本人 / 我們在此聲明，本公司 / 機構(申請公司)，是上述品牌的合法持有人/授權分銷商/代理商，並已獲品牌持有人同意參加此計劃。
- *I / We hereby declare that our company / organisation (the Applicant) understands and will comply with the terms and conditions as stated on this form.
本人 / 我們在此聲明，本公司 / 機構(申請公司)，明白及會遵守本申請表上的條款及細則。
- I / We hereby declare that our company / organisation (the Applicant) grant approval for GS1 Hong Kong to share our case with media and collaborating partners, and publish it on GS1 publications, website and social media platforms if we have been recognised by the Scheme.
本人 / 我們在此聲明，倘若得獎，本公司 / 機構(申請公司)授權香港貨品編碼協會在 GS1、傳媒及合作伙伴的出版刊物，網站及社交平台，刊登我們獲頒發嘉許的個案。

* Participants need to agree with all declarations above. *參加者需要同時同意以上所有聲明。

Name 代表姓名: _____

Signature with Company Chop 簽署及公司圖章: _____

Title 職銜: _____

Date 日期: _____

Personal Information Collection 個人資訊收集

- I. Personal data provided by you in this form is to facilitate the process of the survey, record purpose and correspondence and other related purposes.
您在此表格中提供的個人資料是為了方便調查過程、記錄目的和通信及其他相關目的。
- II. Owner(s) of the personal data provided by you in this form shall have a right of access and correction with respect to personal data as provided for in sections 18 and 22 and principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy Ordinance) (Cap. 486). His/her/their right of access includes the right to obtain a copy of his/her/their personal data in a way as you provide to the Company in this form.
您在此表格中提供的個人資料的擁有人有權根據《個人資料 (私隱條例)》第 18 條和第 22 條以及附表 1 第 6 條原則的規定查閱和更正個人資料 (第 486 章)。他/她/他們的存取權包括按照您在此表格中向本公司提供的方式取得他/她/他們的個人資料副本的權利。
- III. All of your personal data provided are collected in accordance and compliance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) and that the personal data owner(s) concerned has/have been notified that his/her/their personal data may be provided to the Company in a way as you provide to the Company in this form.
您所提供的所有個人資料均按照《個人資料 (私隱) 條例》(第 486 章) 收集，並且已通知有關個人資料擁有人其個人資料可以按照您在此表格中向公司提供的方式提供給公司。
- IV. You must undertake that other additional personal data you may provide in relation to this form from time to time will be collected from the personal data owner(s) concerned in accordance and compliance with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) and that the personal data owner(s) concerned will be notified that his/her/their personal data may be provided to the Company in a way as you provide to the Company in this form.
您必須承諾，您可能不時提供的與本表格相關的其他額外個人資料將根據並遵守《個人資料 (私隱) 條例》(第 486 章) 的要求，向有關個人資料擁有人收集，並且我們將通知相關個人資料所有者，他/她/他們的個人資料可能會按照您在此表格中向公司提供的方式提供給公司。

Privacy Statement 私隱聲明

To protect your privacy, the information you submit would be for application of this Scheme only. All information would be kept strictly confidential.
為保障閣下私隱，閣下所提供的資料只會用作申請此計劃用途，一切資料均會嚴加保密。

- Please tick this box if you do not wish to receive any promotional materials of our products or services.

如閣下不欲收取本協會有關服務/商品之推廣資訊，請在此方格打勾。